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Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

29 Eylül 2016 tarihli yazısıdır.
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Demokrasi ve 
Amerikan Politikası 

Gaziantep için 
tarihi gün
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Demokrasi, dünyadaki tüm vatandaşların 
devlet politikasını şekillendirmede eşit 
hakka sahip olduğu bir tür yönetim 
biçimidir. Bunu en iyi uygulayan 
devletlerden birisi de Amerika’dır.

Demokrasi, ana yurdunda, Eski Yunan'daki 
filozoflar Aristo ve Eflatun tarafından 
eleştirilmiş, "ayak takımının yönetimi" gibi 
aşağılayıcı kavramlarla nitelendirilmiştir.

Ancakdemokrasidiğer yönetim şekillerinin 
arasından sıyrılarak günümüzde en yaygın 
kullanılan devlet sistemi haline gelmiştir.

Donald Trump’ı geçen gün canlı yayında, 
tartışma programında izlerken aklıma 
bunlar takıldı. 

Türkiye'den yurt dışına, özellikle 
Almanya'ya 1963-1964 yıllarından 
itibaren kitle halinde işçi göçü 
başladı. Gidenler öncelikle daha iyi 
ekonomik koşullar elde edebilmek, 
güvenli bir gelecek sağlamak 
amacındaydılar. Bu ümitler 
bir ölçüde gerçekleşti. Türkiye 
ekonomisine yurt dışındaki işçilerin 
gönderdiği dövizler büyük katkı 
sağladı.

Gaziantep, Türkiye'de 
gerçekleştirilen reformların 
vitrinidir.

“Güneydoğu’da Suriye sınırında 
yer alan ve bir milyondan fazla 
insanı barındıran Gaziantep, 
Türkiye’de son iki senede yaşanan 
reformların bir vitrini”

“İtalya ile Gaziantep arasındaki 
yatırım ve işbirliği olanakları” 
araştırılacak

“O, onun suçu değil, senin suçun, 
benim suçum, bizim suçumuz.” Biz onları 
doğuştan itibaren terk ediyoruz, sevgi 
nedir bilemeden hayatı yutuyorlar. Onun 
için onlar ilgisiz, duyarsız, aşkınlıktan 
kopuk büyüyüp yaşamı bilemiyorlar. 
Pieta(Acı) filminin bir sürecinde bu derin 
etkileşimle karşılaşıyoruz. Acı doluyor 
içimize, “hazmedilmesi zor olan acı 
manipüle ediliyor,” diyor filmi izlemeyi 
öneren dostumuz. 

1 Temmuz itibariyle elektrik fiyatlarında tarımsal faaliyetler abone grubu için yüzde 
30 zam yapılması çiftçileri de kara kara düşündürmeye başlattı. Enerji maliyetlerinin 

yüksekliğinden dert yanan çiftçiler, yeni zamla birlikte üretimin azalacağına dikkat çekti

Çiftçi tarladan uzaklaşacak
üretim daha da düşecek

Elektriğe yapılan yüzde 38 
zammı eleştiren Şehitkamil 
Ziraat Odası Başkanı Cuma 
Yiğit, çiftçilerin zammın 
altından kalkamayacağının 
altını çizerken, ‘’Elektriğe 
yapılan zam ile birlikte çiftçiler 
tarladan daha da uzaklaşacak, 
üretim daha da düşecek. O 
yüzden 
yapılan 
zammın bir 
an önce geri 
çekilmesini 
talep 
ediyoruz’’ 
dedi. 

Antep’te Suriyeli 
mülteciler tedirgin

Kayseri'de başlayan ırkçı saldırılar Türkiye'nin 
farklı kentlerine de sıçradı. Antep'te Suriyeliler sokağa 

çıkmamayı tercih etti. Suriyelileri savunan ve karşı çıkan 
iki grup arasında başlayan tartışmada silah kullanıldı.

Kayseri’de 
başlayan ve 
Suriye’de 
Türkiye’den gelen 
TIR'lara saldırıya 
kadar uzanan 
gerginlik Antep’e 
de sıçradı. Antep’te 
birçok mahallede 
Suriyelilere yönelik 
saldırı yaşandı. 
Yaşanan olaylardan 
ötürü tedirgin olan 
Suriyeliler Antep’te 
evlerine kapandı ve 
sokağa çıkmama 
kararı aldı.

KESK Gaziantep Şubeler Platformu, 2 Temmuz 1993 tarihinin insanlık tarihine büyük bir utanç, yürekleri 
yakan bir ateş olarak düştüğünü ve yüreklerdeki yangının yangın hiçbir zaman sönmediğini dile getirdi

Israrla ayrımcı, tekçi, otoriter, ırkçı 
ve gerici politikalar sürdürülüyor

KESK Gaziantep Şubeler Platformu, 2 Temmuz Sivas Madımak Katliamı yıldönümü dolayısıyla basın açıklaması 
gerçekleştirdi. KESK Dönem Sözcüsü İsmet Karatay, ‘’ Türkiye’de geçmişte halkları birbirine karşı kışkırtarak kitlesel 

katliamlara ve cinayetlere zemin hazırlayanlar, bugün ısrarla ayrımcı, tekçi, otoriter, ırkçı ve gerici politikalarını 
sürdürmekte, halkların barış içinde bir arada yaşama iradesini engellemek adına tehlikeli adımlar atmaya devam ediyor’’ dedi. 

Alevilere yönelik ayrımcı ve 
hedef gösteren uygulamaların 

sürmesi düşündürücü
Sivas katliamının, tıpkı Malatya, Maraş, 

Çorum, 1 Mayıs 77, Beyazıt, Gazi katliamları 
gibi karanlıkta bırakıldığını, arkasındaki 
güçlerin kasıtlı olarak ortaya çıkarılmadığını 
dile getiren Karatay, ‘’Sivas’ta saldırganların 
engellenmemesi, katliamın üstünün örtülmesi 
ve sadece birkaç kişinin göstermelik cezalar 
alması, geçmişte yaşanan benzer katliamların 
ortak özelliği olarak dikkat çekiyor. Sivas 
katliamının hedefi başta Aleviler olmak üzere, 
resmi ideolojinin dışında kalan kimlik, inanç 
ve mezhepler, yıllarca ezilen, sömürülen ve 
yok sayılanlar oldu. Sivas katliamı sonrasında 
da Alevilere yönelik ayrımcı ve hedef gösteren 
uygulamaların sürmesi düşündürücü’’ 
şeklinde konuştu. 

Yüreğimizdeki yangın 
hiçbir zaman sönmedi

‘2 Temmuz 1993 tarihi, insanlık tarihine 
büyük bir utanç, yüreğimizi yakan bir ateş 
olarak düşmüş ve yüreğimizdeki yangın 
hiçbir zaman sönmedi’ ifadelerini kullanan 
Karatay, ‘’2 Temmuz 1993’te Madımak 
Oteli’nin kuşatılıp ateşe verilmesinde 
seyirci kalan devletin ‘güvenlik güçleri’ ve 
bu güçlerin sorumlusu olan makamlarda 
oturanlar hakkında bugüne kadar hiç bir 
soruşturma açılmadı. Baskının, ayrımcılığın 
ve sömürünün devam etmesinden yana 
olan güçler, işlenen katliamların üzerindeki 
karanlık perdeyi kaldırmadıkları gibi, bugün 
de halkları birbirine karşı kışkırtıp, bu 
durumdan faydalanmayı kendilerine görev 
edinmişler’’ açıklamasını yaptı. 
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Karşılıksız 2 bin 542 Karşılıksız 2 bin 542 
çekin tutarı 1.7 milyarı aştıçekin tutarı 1.7 milyarı aştı

Türkiye Bankalar 
Birliği Risk 
Merkezi’nin 
ocak-mayıs ayı 
dönemlerinde 
karşılıksız çıkan 2 
bin 542 çekin parasal 
tutarı 1 milyar 735 
milyon 9912 bin 
lira olarak kayda 
geçti. Antep, hem 
karşılıksız çek hem 
de tutar bakımından 
bölgede bulunan iller 
arasında ilk sırada 
yer aldı. 

Büyükşehir ile Şehitkamil 
arasında koordinatör atandı

Büyükşehir Belediyesi Encümen Üyesi, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi ve Şehitkamil Belediye 
Meclis Üyesi Ersin Atar, Şehitkamil Belediyesi Büyükşehir 
İlişkilerinden Sorumlu Koordinatör olarak atandı. 

Atar, Şehitkamil 
Belediyesi ile Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi 
arasındaki ilişkilerin 
güçlendirilmesinde 
ve koordinasyonun 
sağlanmasında kritik 
bir rol üstlenecek. 4’TE

Gıda denetimlerinde 
karekod uygulamasının 

kullanımı başladı
Tarım ve Orman Bakanlığının, 

gıda işletmelerinin denetim 
durumunun tüketicilerce takip 
edilmesine imkan sağlayan 
karekod uygulamasının 
kullanımına başlandı. 2’DE

Mobilya sektöründe yüzde 
30-40 oranında bir daralma yaşanıyor

İhracat yüzde 20 düştü
üretimde ciddi düşüş var

Antep’in en 
önemli sektörleri 
arasında yer 
alan mobilya 
sektöründe 
yaşanan üretim 
düşüşü satışlara ve 
ihracata da yansıdı, 
ihracatın yüzde 20 
geriledi.

Cuma Yiğit

Ali Kutlu



Bunu en iyi uygulayan 
devletlerden birisi de Amerika’dır.

Demokrasi, ana yurdunda, Eski 
Yunan’daki filozoflar Aristo ve 
Eflatun tarafından eleştirilmiş, 
“ayak takımının yönetimi” 
gibi aşağılayıcı kavramlarla 
nitelendirilmiştir.

Ancakdemokrasidiğer yönetim 
şekillerinin arasından sıyrılarak 
günümüzde en yaygın kullanılan 
devlet sistemi haline gelmiştir.

Donald Trump’ı geçen 
gün canlı yayında, tartışma 
programında izlerken aklıma 
bunlar takıldı. Acaba, Eflatun ile 
Aristo sağ olsalardı da benimle 
birlikteDonald’ı izleselerdi 
ne düşünürlerdi, bilmeyi çok 
isterdim!..

 Neyse, biz bugün de Amerikan 
seçimlerine, tartışma programına 
devam edelim.

Donald, tartışma bitince 
başarılı olamadığını anladı ve 
ilk iş  moderatör Lesley’e ateş 
püskürdü. Sonra mikrofonunun 
bozuk olduğunu iddia etti ve hızını 

alamadıHillary’i alenentehdit etti! 
“Televizyonda çıkıp Bill’in seni 
nasıl aldattığını anlatacağım” dedi.

Bence bunu anlatmasına hiç gerek 
yok! Ben Antep’te yaşayan birisi 
olarak bunu biliyorsam, zaten 
bütün dünya da biliyor!

Bir de, sanki kendisi çok muteber 
bir metahmış gibi, rakibine belden 
aşağı vurmaya yelteniyor!

Yaparsa kendi kaybeder! Ama 
biz de bu arada Clinton veTrump 
aileleri ile içli dışlı olabiliriz!..

 Zannetmeyin ki Amerika’da 
politika temiz!

Hayır! Bizden daha beter.
Örnek vereyim.
Başvekil Adnan Menderes çok 

çapkın bir adamdı. Neler yaptığı 
da biliniyordu. Ama bunlar 
hiçbir zaman seçimlerde rakipleri 
tarafından malzeme yapılmadı.

Deniz Baykal’ın CHP’nin Genel 
Başkanlığı’ndan ayrılmasına neden 
olan skandala gelince…

Bunu kimin yaptığını öğrendik. 
FETÖ’cüler! Bu parlak (!) 
fikir nereden geldi derseniz, 

Amerika’dan Pensilvanya’dan geldi. 
Yani, bu işlerde uzman ülkeden…

 Bir örnek daha…
Cumhuriyetçi George Bush’un 

2004 yılında ikinci dönem 
seçiminde rakibi Demokrat John 
Kerry idi.

Kerry, Vietnam savaş 
gazisiydi. Amerika’da bu son 
derece önemlidir. Seçimleri 
kazanması bekleniyordu. Ama 
Cumhuriyetçiler, “O John Kerry, 
bu John Kerry değil” diye yalan 
söylediler, ortalığı karıştırdılar. 
Basın da yardımcı oldu! Halkın 
kafasını karıştırmaya muaffak 
oldular. (Daha sonra bunun yalan 
olduğunu ama seçim stratejisi, 
taktiği gereği öyle yaptıklarını itiraf 
ettiler!)

Seçim sonuçlarında ABD 
tarihinde ilk kez seçimler 
mahkemeye düştü. Kazanan 
ancak aylar sonra açıklandı. 
Cumhuriyetçiler abidik gubidik 
numarası ile kazandılar.

Yani, demem o ki, işte adaylardan 
da anlıyoruz, “… Yok birbirimizden 

farkımız, hepimiz Osmanlı 
Bankasıyız!..”

 New York Times’ın dünkü 
manşeti, “Tartışma programında 
hayalkırıklığı yaşayan Donald 
saldırıya geçti” şeklindeydi.

Bakın Trump neler söylemiş.
“Bu tartışma programı onun için 

(Hillary) bir güzellik yarışması 
gibiydi. Benim de yapımcı olarak 
organize ettiğim bu tür yarışmalar 
oldu. Dünya güzeli seçilen bir 
kadın, yarışmadan sonra çok kilo 
aldığı için bütün popülaritesini  
kaybetti.”

Bununla güya Hillary Clinton’a 
saldırıyor. Hillary’nın çekimlerde 
görünmeyen ve büyük olan 
kalçasını kastediyor.

Bu adam ‘yedi bela…’ gibi!..
Seçimleri kazanmak için her yolu 

deneyeceğe benziyor.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
29 Eylül 2016

tarihli yazısıdır

Demokrasi ve 
Amerikan Politikası 

Demokrasi, dünyadaki tüm 
vatandaşların devlet politikasını 
şekillendirmede eşit hakka 
sahip olduğu bir tür yönetim 
biçimidir. 

Bakanlık, "tarladan sofraya 
gıda güvenilirliği" uluslararası 
yaklaşımı doğrultusunda, 
gıdaların ilk üretim 
aşamasından son tüketim 
aşamasına kadarki süreçte 
gıda işletmelerinin resmi 
kontrollerini ülke genelinde 
kesintisiz sürdürüyor.

Bu kapsamda, Tarım ve 
Orman Bakanı İbrahim 
Yumaklı'nın daha önce 
duyurduğu, tüketicilerin 
güvenilir gıdaya ulaşması 
amacıyla gıda işletmelerinin 
denetim durumunun takip 
edilmesine olanak tanıyan 
"Gıda İşletmelerinde Karekod 
Uygulaması" hayata geçirildi.

Bakanlıkça hazırlanan 
ve her bir işletmeye özel 

karekod içeren görsel, 
gıda işletmelerince, 
gönüllü olarak, https://
guvenilirgida.tarimorman.
gov.tr adresinden indirilip 
tüketicilerin görebileceği 
yerlerde sergilenebilecek.

Tüketiciler de görsel 
üzerindeki karekodu mobil 
cihazlarına indirdikleri 
"Tarım Cebimde" 
uygulamasından taratarak 
işletmeye ait kayıt/onay 
numarası, ünvan, adres 
ve işletmede yapılan en 
son denetim tarihine dair 
bilgilere ulaşabilecek.

Uygulamayla, tüketicilerin 
menfaatlerinin en üst 
düzeyde korunması ve 
Bakanlığın gerçekleştirdiği 

resmi kontrollerin 
görünürlüğünün artırılması 
hedefleniyor.

Gıda işletmecileri, https://
guvenilirgida.tarimorman.
gov.tr adresindeki 
menüden "İşletme Karekod 
Oluşturma" linkine 
tıklayarak uygulamaya dahil 
olabilecek.

Gerçek kişi işletmeleri için 
iş yeri sahibinin kimlik ve 
işletme kayıt/onay numarası, 
tüzel kişi işletmeleri için 
de vergi ve işletme kayıt/
onay numarası verileri 
girilip sorgulama yapılarak 
işletmenin karekod içeren 
belgesi hazırlanacak.

İşletmeler hazırlanan 
belgenin çıktısını alarak 

tüketicilerin görebileceği bir 
alanda erişime sunabilecek.

Tüketiciler de işletmelerin 
denetim bilgilerini 
telefonlarına indirdikleri 
"Tarım Cebimde" mobil 
uygulaması üzerinden 
görebilecek, uygulamanın 
"Gıda Kontrol" menüsü 
altındaki "İşletme Denetim 
Sorgulama" kısmına tıklayıp, 
?açılan kamerayı işletme 
görseli üzerindeki karekoda 
yaklaştırarak sorgulama 
yapabilecek.

Tüketiciler yapacakları 
sorgulamayla işletmelerin, 
ünvan, adres, kayıt/onay 
numarası ve işletmenin son 
denetim tarihi gibi bilgilere 
erişebilecek.cumhuriyet

Gıda denetimlerinde karekod 
uygulamasının kullanımı başladı

Türkiye Ekonomi Politikaları 
Araştırma Vakfı (TEPAV), 
haziran ayına ilişkin Gıda Fiyat 
Endeksi (TEGE) sonuçlarını 
açıkladı. TEPAV'ın açıkladığı 
Gıda Fiyat Endeksi (TEGE) 
verilerine göre, 1-30 Haziran 
2024 döneminde aylık gıda 
enflasyonu yüzde 1,72 oldu.

TEPAV’dan yapılan 
açıklamada ise şunlar 
kaydedildi: "Türkiye Ekonomi 
Politikaları Araştırma Vakfı 
(TEPAV) tarafından açıklanan 
Gıda Fiyat Endeksi (TEGE) 
verilerine göre, 1-30 Haziran 
2024 döneminde aylık gıda 

enflasyon oranı yüzde 1,72 
olarak hesaplandı. Kurban 
Bayramı nedeniyle haziran 
ayında fiyatı en çok düşen 
ürünlerde baklava ve kağıtlı 
şeker bulunurken patates ve 
bazı yumru bitkiler haricindeki 
sebzeler ile tavuk eti ve 
yumurtada da fiyat düşüşleri 
gerçekleşti. Taze meyveler, 
çarliston biber, salatalık gibi 
sebzeler ile kabuklu yemişlerde 
ise bir önceki aya göre yüksek 
fiyat artışları gözlendi.

TEGE ile on aylık birikimli 
gıda enflasyonunu yüzde 52,02 
hesaplanırken ÜGE-Gıda (İTO) 

ile yüzde 51,24, Türk-İş mutfak 
enflasyonu ile yüzde 55,57 
ölçüldü. 1-30 Haziran 2024 
dönemi için 1 Temmuz 2024 
tarihi itibarıyla diğer kuruluşlar 
tarafından hesaplanan gıda 

enflasyonu ÜGE-Gıda (İTO) 
ile yüzde 2,66, Türk-İş ile yüzde 
0,05 düzeyinde gerçekleşti. 
TÜİK, CEFIS ve ENAG 
tarafından ise henüz veri 
açıklanmadı." T24

Gıda fiyatları haziran 
ayında yüzde 1,72 arttı

TEPAV, Gıda Fiyat Endeksi Haziran 
2024 verilerine göre, haziran ayında gıda 
enflasyonu yüzde 1,72 seviyesinde ölçüldü.

Türkiye Gazetesi'nden 
Esma Altın'ın haberine göre; 
Cumhurbaşkanı ve AKP 
Genel Başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın bu konu üzerinde 
çalışılması yönünde talimat 
verdiği, çalışmanın Meclis’in 
yeni yasama döneminde ele 
alınarak, taslak metin üzerinde 
çalışılacağı öğrenildi.

Sağlık Bakanlığına sunulacak 
ön çalışmada, halk sağlığını 
korumakla yükümlü kurum ve 
kuruluşlar arasında yapılacak 
görüşmeler neticesinde 
belirlenecek bir tarihin esas 
alınması ve bu tarihten sonra 
doğan nesillere sigara satışının 
yasaklanması önerilecek.

Kanun değişecek
Ticaret Bakanlığı'na ise, 

Tütün, Tütün Mamulleri 
ve Alkol Piyasasının 
Düzenlenmesine Dair 
Kanunun’da değişiklik 
yapılması önerisi sunulacak. 
Tütün şirketlerinin sigara 

izmaritlerini temizlemek için 
çöp veya kirletme bedeli vergisi 
ödemesi de teklif edilecek.

Çalışmalar sırasında bilim 
adamlarının da görüşlerinin 
alınacağı, aynı zamanda dünya 
örneklerinin de inceleneceği 
belirtildi.

AKP kurmayları, İngiltere’de 
2009 sonrası doğan kuşaklara 
sigara satışını yasaklayan 
modelin yanı sıra İspanya’da 
tütün endüstrisinden “sigara 
izmariti” vergisi alan modelin 
incelendiğini kaydetti.

Ayrıca 2025’te sigara 
yasağının bütün ülke geneline 
yayılacağı İzlanda modelinin de 
bir sonraki aşamada Türkiye’ye 
örnek olabileceğini ifade edildi.

İspanya’daki kirletme ya 
da izmarit vergisi olarak 
uygulanan modelin tütün 
endüstrisine yönelik olduğunu 
aktaran kurmaylar, sigara 
üreticilerine karşı mücadele 
edilmesi gerektiğini belirtti.t24

Tütün firmalarına 
"kirletme" vergisi geliyor

Tütün ürünlerinin yasaklanmasını düzenleyen 
kanun ile tütün ve alkol piyasasını düzenleyen 
kanunda değişikliğe gidileceği öğrenildi. Buna 
göre, tütün firmalarına "kirletme" vergisi gelecek.

Ulusal Taşıt Tanıma Sistemi 
(UTTS) gelecek yıldan itibaren 
vergi mükellefi kişi ve kuruluşlar 
için zorunlu hale gelerek, akaryakıt 
sektöründe usulsüz fatura 
kullanımından kaynaklanan yıllık 
yaklaşık 15 milyar liralık vergi 
kaybının da önüne geçecek. Vergi 
mükelleflerinin de 2025'ten itibaren 
akaryakıt harcamalarını gider 
gösterebilmeleri için kullandıkları 
araçlara taşıt tanıma birimlerini bu 
yıl içinde taktırmaları gerekecek.

Hazine ve Maliye Bakanlığı 
Gelir İdaresi Başkanlığı'nın 
akaryakıt sektöründe usulsüz 
fatura kullanımının önüne geçmek 
ve vergi kaybını engellemek için 
geliştirdiği yerli ve milli sistem olan 

UTTS'nin tüm altyapı çalışmaları 
tamamlandı.

UTTS, akaryakıt alan vergi 
mükellefi araçları otomatik 
tanıyarak fiş ve faturalarda bu 
bilginin yer almasını sağlayacak. 
Böylece araç plakalarının manuel 
olarak sisteme girilmesinden 
kaynaklanan usulsüz fatura 
uygulaması son bulacak.

Gelir İdaresi Başkanlığı, UTTS 
sayesinde akaryakıt sektöründe 
usulsüz fatura kullanımından 
kaynaklanan ve her yıl 15 milyar 
lirayı bulan vergi kaybının önüne 
geçmeyi hedefliyor. UTTS, devletin 
vergi güvenliğini sağlarken diğer 
taraftan da akaryakıt sektöründe 
rekabet ortamı oluşturacak.

Akaryakıt harcamalarının gider 
gösterilebilmesi için araçlara taşıt 

tanıma birimi takılacak
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Çok garip 
bir hastalık Gurbetçilerin dramı, Sendrom hastalığı

Dr. Akdemir: “Bölünen aileler 
bir araya gelince ilaçsız iyileşiyorlar”

Nurgül BALCIOĞLU 
Türkiye'den yurt dışına, 

özellikle Almanya'ya 1963-
1964 yıllarından itibaren kitle 
halinde işçi göçü başladı. 
Gidenler öncelikle daha 
iyi ekonomik koşullar elde 
edebilmek, güvenli bir gelecek 
sağlamak amacındaydılar. Bu 
ümitler bir ölçüde gerçekleşti. 
Türkiye ekonomisine yurt 
dışındaki işçilerin gönderdiği 
dövizler büyük katkı sağladı. 
Ancak diğer yandan bölünen 
aileler, babasız yetişen çocuklar 
kocasının gitmesiyle ailenin tüm 
sorunlarını sırtlamak zorunda 
kalan kadınlar birçok sorunlarla 
karşılaştılar. Yurt dışına giden 
işçilerin de durumu pek iyi 
sayılmazdı. Daha iyi koşullarda 
yaşamak için en ağır şartlarda 
çalışan işçilerimiz, yeni bir dil, 
yeni bir çevre ve yeni koşullar 
içinde bocalarken, aile, evlat ve 
vatan hasreti çekmek durumun 
da kaldı. 

İşte yurt dışına işçi göçüyle 
başlayan toplumsal ve ekonomik 
pek çok sorundan biride 
bu işçilerimizin ve yurtta 
bıraktıkları eşlerinin sağlığı. İşçi 
göçüyle ortaya çıkan yeni bir 
hastalık Almanya Sendromu. Bu 
hastalıkla ilgili görüşmeyi sosyal 
sigortalar hastanesi başhekimi 
Dr. Mehmet Akdemir’le 
yaptık. Dr. Akdemir Almanya 
Sendromu hastalığıyla ilgili 

sorularımızı şöyle yanıtladı: 
Soru: Almanya Sendromu 

denen hastalık hakkında bilgi 
verir misiniz? 

Cevap: Genellikle yurt dışına 
işçi olarak çalışmak üzere giden 
yurttaşlarımızda ve onların 
yurtta bıraktıkları eşlerinde 
görülen fonksiyonel mide-
barsak rahatsızlığıdır. Daha 
ziyade Almanya'da çalışanlar 
ve Türkiye' deki eşlerinde 
görüldüğü için Almanya 
sendromu adı verilmiştir. 

Soru: Hastalık ilk defa ne 
zaman ve kim tarafından ortaya 
atıldı? 

Cevap: Hastalık 1975 yılında 
Ege Üniversitesi Gastroenteroloji 
Kliniği Direktörü Prof. Dr. 
Namık Kemal Menteş tarafından 
ortaya atılmıştır. Yurt dışına 
kitle halinde işçi gidimi ile 
hem yurt dışına uzun süre 
çalışmaya gidenlerde, hem 
de eşlerin de 1970’li yıllardan 
sonra bu rahatsızlık hızla ortaya 
çıkmaya başlamıştır. İşçiler en 
ağır koşullarda çalıştıkları gibi, 
daha fazla para biriktirmek 
hırsı içinde beslenmeye dikkat 
etmiyor. Cinsel dürtüler 
olağanüstü çaba sarf edilerek 
baskı altında tutuluyor. Cinsel 
ilişki kurdukları zaman suçluluk 
duygusu içine giriyorlar. Bunun 
sonucunda fonksiyonel mide - 
barsak rahatsızlığı ortaya çıkıyor. 

Soru: Hastalar bu 

rahatsızlıklarının nedenlerini 
biliyorlar mı, tutumları ne 
oluyor? 

Cevap: Bu bozukluklar 
başlayınca telaşlanmalar, 
kaygı, üzüntü ve korkular 
hatta paniğe kapılmalar ortaya 
çıkmakta. Sağlık sigortası 
bakımından kendilerine her 
türlü imkan sağlandığı halde, dil 
bilmediklerinden, içe kapanıklık 
ve derdini anlatamama 
yüzünden rahatsızlıklarının 
çok ağır bir devreye girdiğini 
zannetmekteler. Çok ağır 
hastalığa tutuldukları 
düşüncesiyle de yurda 
geldiklerinde, kendilerince 
veya duydukları en iyi 
doktora giderek, gerekli 
veya gereksiz her türlü 
incelemenin yapılmasını 
istemektedirler. Yurt içinde de 
sağlık sigortaları olduğu halde 
özel doktorları tercih ederek 
maddi hiçbir fedakarlıktan 
kaçınmamaktadırlar. Bu 
vatandaşlar muayenehanelere 
geldiklerinde çok sık 
giyimlerinden, hal ve 
hareketlerinden, kuşkulu, 
korkulu ve üzüntülü hallerinden 
tecrübeli hekimlerce hemen 
anlaşılmaktadır. Muayene 
sonunda hiçbir hastalıklarının 
olmadığını, bu şikayetlerin 
sıkıntı ve stresten ileri geldiğinin 
söylenmesi üzerine büyük bir 
memnuniyet duyuyorlar. 

Soru: Yurt dışındaki 
işçilerimizin eşlerinin şikayetleri 
neler oluyor? 

Cevap: Kocasının yurt dışına 
para kazanmak için gittiğine 
içtenlikle inanmalarına 
rağmen büyük bir kıskançlık 
hissi içindedirler. Eşlerinin 
gerçek anlamda fiziksel 
ve ruhsal olarak özlemini 
çekerler. Kocasının koruyucu 
desteği ortadan kalkmıştır. 
Bu nedenle tedirginlik ve 
güvensizlik içine girerler. 
Kocası gidince çocuk ve 
evin diğer sorumlulukları 
kadının üzerine kalmıştır. 
Köyünde veya çevresinde 
anne ve babasının, kaynana ve 
kaynatasının ve komşularının 
baskısı altındadır. Bu baskı 
altında ailesine çok sıkı 
bağlılıktan kaynaklanan girift 
ve izah edilemez, kocasını 
hayali olarak aldattığının 
uyandırdığı suçluluk duygusu 
içerisine girerler. Tüm 
bunların sonucunda aslında 
olmayan bir takım fonksiyonel 
rahatsızlık içine girerler. 

Soru: Hastalığın tedavisi 
yalnızca hastaya hiçbir 
rahatsızlığı olmadığını 
söylemek midir? 

Cevap: Evet, Almanya 
Sendromu bir Almanya 
dramı şeklinde başlar, eşlerin 
yeniden bir araya gelmesiyle 
rahatsızlıkta ortadan kalkar.

Konu ile ilgili olarak 
görüştüğümüz yetkililer şunları 
söyledi: 1984 yılında İş ve İşçi 
Bulma Kurumuna iş bulmak 
için toplam 10318 erkek ve 1072 
kadın müracaat etti. Bunlardan 
2502 erkek 166 kadına iş 
bulundu. 1985 Ocak ayında 
kuruma başvuran 785 erkekten 

262 si iş bulurken, 28 kadından 
3 üne iş imkanı sağlanabildi. 

Yurtdışına gitmek isteyenler 
ancak yurtdışından gelen 
taleplere göre gönderiliyor. 
Şehrimizde yurtdışına gitmek 
isteyenlerin sayısı 14 bin 670. 
Bu sayının 322 sini kadın işçiler 
oluşturuyor.

4 bin 670 kişi yurt dışında 
çalışmak için başvuruda bulundu

Ocak ayında 268 kişi işe yerleştirildi
İşsizlik Türkiye'de olduğu gibi şehrimizde de yüksek 

boyutlara ulaştı. İlimizdeki boyutlarını saptamak, 
kaç kişinin iş aradığım, iş ve işçi Bulma Kurumu 
tarafından kaç kişiye iş bulunduğunu tespit ettik. 

Yılmaz, açıklamasında: “Özal 
bal topladığı arı kovanını 
tekmelemiştir.” dedi. Açıklama 
da “ANAP'a oy verenleri bir 
kez bile hatırlamayarak bal 
topladığı arı kovanını terk 
etti” diyen Yılmaz enflasyonun 

bugünkü ekonomik prensiplerle 
önlemeyeceğini vurguladı.

SODEP merkez ilçe başkanı 
Yılmaz iktidarın enflasyonla 
ciddi olarak mücadele etmek 
istediklerine inanmadıklarını 
ifade etti.

SODEP bir bildiri yayınladı
SODEP merkez ilçe başkanı Mustafa Yılmaz yazılı 

bir açıklama yaparak ANAP hükumetini eleştirdi. 

Bugün şehrimize İçişleri 
Bakanı Yıldırım Akbulut ile 
Emniyet Genel Müdürü Saffet 
Arıkan Bedük geliyor. 

Doğu İlleri Bölge Toplantısına 
katılmak üzere geçerken, 
şehrimize de uğrayan İçişleri 
Bakanı ile Emniyet Genel 

Müdürü Gaziantep'te çeşitli 
incelemelerde bulunacaklar. 
Geçen hafta Mersin' de 
Bölge Valileri ile bir toplantı 
yapılmıştı. Daha sonra da 
Sınır İlleri Valileri Ankara'da 
toplanıp, sınır sorunlarını 
görüşmüştü.

İçişleri Bakanı ve Emniyet Genel müdürü geliyor 

“İtalya ile Gaziantep arasındaki 
yatırım ve işbirliği olanakları” 
araştırılacak

İtalya'nın Dış Ticaretten Sorumlu 
Devlet Bakanı Adolfo Urso'nun 
100 işadamıyla birlikte bugün 
gerçekleştireceği ziyaret öncesinde, 
dün İstanbul'da çeşitli temaslarda 
bulundu.

İtalya'nın Dış Ticaretten Sorumlu 
Bakan Yardımcısı Adolfo Urso ve 
beraberindeki heyet, Gaziantep'te 
kurulması planlanan "İtalyan Sanayi 
Bölgesi projesiyle ilgili çalışmalarda 
bulunmak ve "İtalya ile Gaziantep 
arasındaki yatırım ve işbirliği 
olanakları" konulu toplantıya katılmak 
üzere bugün Gaziantep'e geliyor.

Gaziantep, İtalya’nın focus'u oluyor
 İtalyanlar, Gaziantep'i üs olarak 

kullanarak, Irak ve Suriye'den 
Basra körfezine inecek, Orta Asya 
ülkelerinden sonra Çin'e ulaşacak

"Gaziantep bizim için çok önemli...
İtalya'nın Dış Ticaretten Sorumlu 

Bakan Yardımcısı Adolfo Urso, 
dün İstanbul'da sanayicilere yaptığı 
konuşmada, "Türklere hep inandım. 
Türkiye'de olmaktan mutluyum. Zaten 
güzel ülkenize defalarca geldim. Ege 
kıyılarını gezdim. Daha da çok yeri 
gezip görmek istiyorum" dedikten 
sonra şöyle konuştu: "Gaziantep 
bizim için çok önemli. Türkiye'yi ve 
Gaziantep'i focus olarak görüyoruz. 
Yani, yoğunlaşacağımız yer Gaziantep 

olacaktır. Gaziantep Suriye ve Irak'a 
açılan kapı. Buradan Basra Körfezi'ne 
ineceğiz. Sonra Orta Asya'ya ve Çin'e 
kadar gideceğiz.

Sempatik Bakan daha sonra Türkiye 
ile ilgili bir anısını anlattı: "Türkiye'de 
meydana gelen terör olayları nedeni 
ile Galatasaray'la karşılaşacak olan 
Juventus İstanbul'a gitmek istemedi. 
Ben hemen devreye girerek, Türkiye'ye 
olan inancımı belirttim, Juventus'un 
İstanbul'a gitmesini sağladım." Urso 
sözlerini, "2005'in Ekim ayında İtalyan 
Cumhurbaşkanı Türkiye'ye geliyor. 
Düşüncemiz, cumhurbaşkanımız 
Türkiye'ye geldiğinde her şeyin 
tamamlanmış olması. Hedefimiz 
budur" diye noktaladı.

Gaziantep için 
tarihi gün

Gaziantep, Türkiye'de gerçekleştirilen 
reformların vitrinidir

Gaziantep mette in vetrina le riforme
"Questa città di oltre un milione di 

abitanti dell'Anatolia sud-orientale, 
quasi ai confini con la Siria, è la vet- 
rina del cambiamento che da due anni a 
questa parte va in scena in Turchia"

"Güneydoğu'da Suriye sınırında yer 
alan ve bir milyondan fazla insanı 
barındıran Gaziantep, Türkiye'de son 
iki senede yaşanan reformların bir 
vitrini"

Sevgili Dostlarım,
Ticari Aktivitelerden Sorumlu Devlet Bakanı 

Adolfo Urso başkanlığında Gaziantep'e 
bir ziyaret gerçekleştirecek olan İtalyan 
delegasyonunun bu ziyaretinin sebeplerini 
sizlere açıklama şansına sahip olmaktan 
dolayı büyük bir sevinç duymaktayım. 
Bildiğiniz üzere, İtalya ve Türkiye arasındaki 
ekonomik ve ticari ilişkiler giderek süreklilik 
kazanmış, son yıllarda önemli ölçüde 
büyüme kaydederek stratejik bir iş birliğine 
dönüşmüştür. İki ülke arasındaki ticaret 
1999 senesinde 4.7 milyar dolar iken, 2004 
senesinde 10 milyar dolan aşmış, bu artış 
2001 senesinde Türkiye'deki krizin en 
kötü zamanında bile kesilme den devam 
etmiştir. 2002 senesinden beri ise her iki 
ülkenin ekonomisinin birbiri için ne kadar 
tamamlayıcı olduğunu ispat edercesine İtalya 
Türkiye'nin ikinci büyük ticari partneri 
durumuna gelmiştir: İtalya'nın Türkiye'ye 
ihracat daha çok sermaye ve ara mallardan 
oluşmaktadır. Türkiye ise İtalya'ya kıyafet/
tekstil ürünleri, araçları mamul, ve tarım 
ürünleri ihraç etmektedir

Yatırımlara baktığımızda ise, İtalya'nın 
Türkiye'ye en çok yatırım yapan ülke 
olduğunu görüyoruz. Türkiye'ye yapılan 
İtalyan yatırımları 1999-2002 arasındaki 
dönemde 2 milyar dolan bulmuştur ki, 
bu İtalyan yatırımcılarının krizin en 
zor dönemlerinde bile Türkiye ye olan 
güvenlerinin kaybolmadığını gösterir. 
GSM, ilaç şirketleri, çimento Üretimi, 
bankacılık gibi ana sektörlerde faaliyet 
gösteren pek çok İtalyan şirketi son 
yıllarda Türkiye pazarına giriş yapmıştır. 
Bu şirketlere senelerdir Türkiye'de faaliyet 
gösteren Fiat, Pirelli, Merloni gibi devlerin 
yanısıra TIM (Telecom Italia Mobile), ME 
NARINI, CEMENTIR ve UNICREDIT 
finansal grubunu örnek gösterebiliriz. Bu 
çift tarafı iş birliği giderek büyümekte ve 
daha çok sektörü kapsamaktadır. İtalyan 
ve Türk iş adamları karşılıklı diyalog ve is 

birliklerini güçlendirmekte ve globalleşme 
sürecinin yarattığı sorunlarla birlikte baş 
ederek ilişkilerini daha da derinleştirmek 
istemektedirler. İşte bu yüzden İtalya 
Gaziantep yöresine ayrı bir ilgi duymaktadır.

Her şeyden önce Gaziantep'te hali hazırda 
İtalyan şirketleri ile ilişkisi bulunan onlardan 
makine ve çeşitli ürün ithalatı yapan pek çok 
şirket bulunmaktadır ve de Gaziantep'teki 
yerel üretim İtalyan ekonomisi için 
tamamlayıcı bir özellik sergilemektedir. Bu 
bağlamda tekstil, ayakkabı, plastik, kimyasal 
madde ve gıda maddesi üretimini saymak 
mümkündür

Bunun dışında Gaziantep'in çok iyi gelişmiş 
bir altyapıya, 4 adet endüstriyel bölgesi, 
bir adet "Serbest Bölgesi, iyi bir otoyol ağı, 
çevre limanlara mükemmel bağlantıları ve 
çok uygun işçi maliyeti mevcuttur. Coğrafi 
konumu, AB'nin Türkiye'nin kabulü halinde 
muhtemel genişlemesi durumunda stratejik 
önem kazanacaktır. Gaziantep'te gelişecek bir 
endüstri bölgesi gelecekteki yatırımcılar için 
bölgeye direkt yatırım yapmaları açısından 
ayrıca bir inisiyatif teşkil etmektedir. Şu 
anda Türkiye'de gelecekte meydana gelecek 
değişimlerle baş edebilmek için çok olumlu 
yapısal ve ekonomik yenilenmeler meydana 
gelmektedir. Önümüzdeki muhtemel siyasi 
gelişmeler ise bu anlamda Türkiye için 
çok önemlidir. İtalya ise bu konu da her 
zaman Türkiye'ye destek olacaktır. AB'nin 
Türkiye'nin adaylığı konusunda vereceği karar 
ekonomik anlamda da çok Önemli sonuçlar 
doğuracaktır ki, şu anda gelinen nokta da 
bunu göstermektedir. Hükümetin büyük 
bir kararlılık, azim ve başarı ile yürüttüğü 
ekonomik iyileşme programı şimdiden çok 
olumlu sonuçlar doğurmuş ve geri dönmesi 
olanaksız bir gidişatın başlangıcı olmuştur. 
Bu yüzden hükümet hiçbir tereddüde, 
yavaşlamaya mahal vermeden bu şekilde 
çalışmaya devam etmeli ve yakaladığı bu tarihi 
hırsatı değerlendirmelidir.

Carlo Marsili İtalyan Büyükelçi

Gaziantep'teki yerel üretim İtalyan ekonomisi 
için tamamlayıcı bir özellik sergilemektedir

İtalyanların Konukoğlu'ndan 
beklentisi çok büyük

İtalya'nın en önemli gazetesi Corriere della Serra'nın 
haberinde Sanko Holding'in Türkiye'nin en büyük 5 
kuruluşundan biri olarak gösterilmesi, İtalyanların Konukoğlu 
ile dev projelere imza atma isteği olarak yorumladı.

Gaziantep Sanayi Odası Başkanı Abdülkadir Konukoğlu, 
"Bizim en büyük başarımız diyalogdur. Ores (24 Saat) 
Gazetesi'nin de vurguladığı gibi, şu anda tüm şehir 
bütünleşmiş durumda. Resmi kurumlar, meslek odaları, 
üniversite, yerel basın ve yerel sanayiciler İtalyanların 
kentimize yapacağı yatırımlar için 'destek olmaya hazır" diye 
konuştu..

Gaziantep Ticaret Odası Mehmet Aslan, Ortadoğu ve 
Kuzey Afrika ile ticaret yapmaya ilgi duyan İtalyanlar için 
Gaziantep'in en iyi çözüm olduğunu söyledi.

Aslan, "Serbest Bölge'de arsa teşviki ve vergi muafiyeti 
var, ama en gerçek avantaj Gaziantep sanayicisinin tüm 
komşu ülke kapılarını açabilme olanağıdır" dedi. Sanayi ile 
ekonominin politikadan hızlı hareket ettiğine dikkat çeken 
Aslan, AB üyesi olmasak bile, biz kendi standartlarımızı 
Avrupa düzeyine getireceğiz, çünkü buna ihtiyacımız var" 
diye konuştu.

İtalyanlar için en iyi çözüm 
Gaziantep'tir
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Hayatın İçinde Bir 
Sayıdan İbaret Değiliz!

Ali Ersönmez / Eğitimci
Eğitim Sendikacısı

“O, onun suçu değil, senin suçun, benim suçum, 
bizim suçumuz.” Biz onları doğuştan itibaren terk 
ediyoruz, sevgi nedir bilemeden hayatı yutuyorlar. 
Onun için onlar ilgisiz, duyarsız, aşkınlıktan kopuk 
büyüyüp yaşamı bilemiyorlar. Pieta(Acı) filminin 
bir sürecinde bu derin etkileşimle karşılaşıyoruz. 
Acı doluyor içimize, “hazmedilmesi zor olan acı 
manipüle ediliyor,” diyor filmi izlemeyi öneren 
dostumuz. İnsanın duyguları yoksa yanlışsa, başka 
türlü yönetilmişse sadece kendin tükenmiyorsun, 
yıkıcı bir fenomene dönüşüyorsun.

“Sizin yeni bir şeye başlama hakkınız yok,” 
diyen sesin yankısının şiddeti ne çoğaltıldı değil 
mi? İşimize, aşımıza, emeğimize göz koyan 
koca sistem insanların çoğunluğunu boş paket 
olarak tanımlıyor ve kurbanını buna ikna ediyor. 
Daha büyük sermayeleri olsun diye, küçük bir 
azınlık kendini daha iyi hissetsin diye belirlenen 
hükümler, uygulanan eziyet, çoğaltılan acımasızlık, 
yükseltilen tahakküm yaşamın hiçbir yarısında 
kendimize gelmemize zaman tanımıyor. “Depresif 
sargılı” ruhlarımız ve “bipolar bozukluk” 
buğusunu kuşanmış zihinler. Karartılan hayat 
formlarımız sahte ile gerçeği ayırt edemezken, 
hiçliğin tuvalinde sönümleniyor öz varlık, irade ve 
erdem.

 Pieta filminin intikam (doğal hukuk) peşindeki 
karakteri: “Para nedir ki? Her şeyin başı ve 
sonu; sevgi, onur, şiddet, öfke, nefret, kıskançlık, 
intikam, ölüm,” diyor. Filmin acılı yüreği, 
sevdiklerinden ayrık bırakılan ve hayatları tahrip 
edilen insanlarla duygudaşlık kurması için 
zulmedene sevgi tattırıyor. O sevgi dönüp ilk 
defa kaybetme duygusunu canlandırıyor; vicdani 
duyarlık sevgi ile beliriyor. Sevdiğini, ürettiğini, 
yarattığını, emeğini kaybetme olasılığı belirince bir 
başkasını anca anlıyor insan. 

Belli zamanlarda egemen öğretiler bizi 
koltuğumuza çivilese de doğru yanlış çatışması 
mevcutla yetinmez. Bilinçaltlarımız, hayata kalmak 
ve gördüğünü anlamlandırarak gelecek nesillere 
taşıma görevini es geçemez. Onun için yeni 
hikâyeler arzumuz varoluşta otomatikleşmiştir. 
“İleri hayata” zenginlikleri miras bırakma 
içgüdümüz kodlanmıştır. Önemli olan bu ötekine 
aktarımı ve hayata geçirebilme işleminin (daha çok 
yıkılışlar olmadan) gerçekleşmesidir. Gerçeklerin 
karşısında herkesin susması gerekmiyor. Koca 
hayatın içinde bir sayıdan ibaret değiliz. Yani asil 
olan yeryüzündeki saçmalıkları sorgulamaktır.

 Yeryüzünün her kum tanesi iktidarın öğütücü 
taşıyla ufalanmıştır. İktidarın yapay kurallarını 
giyiniyoruz, böylece kendimize özgü şeffaflık 
darmadağın oluyor. İktidar suyu, toprağı ve havayı 
tanımaz; yaşamı öncelemez, insanla ilgilenmez 
ve binlerce yıllık sonrayı kendine himaye etmek 
ister. Bu kalıptaki bireyleri çoğaltıp etrafımız 
sarmalamak ister. Sorun hep buradadır; insanlar 
ya gücün alevlendirdiği yangını içine çekip can 
çekişecekler, ya da her şeye yeniden (iyinin kaldığı 
yerden) başlama hakkını kullanacaklar.

Hayatı ve sözünü yerine getirmeyenler, sessizliğe 
bürünmemizi öğütlüyor; sahici olanla yan yana 
durmayı umutsuzluğun kıyılarında koşma olarak 
tanımlıyorlar. Sömürü düzenin en büyük cazibesi 
olan zorlama ve teyakkuz hiyerarşisi içimizde 
kontrol mekanizması görevini üstleniyor. Empati, 
adalet, eşitlik, dayanışma ve kolektivizmin 
bir zerreciği ile tanışmayan karakterler hayatı 
ıskalıyor. Kim Ki-Duk’un 2012 yapımı “Acı(Pieta)” 
filmi kimsesiz büyüyen ve hayata karşı acıması 
olmayan bir insan üzerinden bunların çoğunu bize 
aktarıyor. Filmde görüleceği gibi zalimliğin temeli 
insanın kimsesizliği, duygusal fakirlik, kamusal 
hayattan kopuş. Böylece makineye, paraya, çıkara 
sıkışan zihniyet gaddarlığı doğuruyor. 

Bir şeyi ısrarla anlamıyorsak, bu onun 
anlaşılmaması için engeller oluşturulduğuna 
işarettir. Bıktırıcı ve umut vaat etmeyen 
yabancılaşmayı irdeledikçe, sorguladıkça 
ve anlamaya çabaladıkça aslında bizim için 
belirlenenin hiç de doğru (göründüğü gibi) 
ilerlemediğini fark ediyoruz. Bu “kendini yeniden 
ele geçirme” hamlemizdir.  Hani Nietzsche 
diyor ya: “Bizler yalnızca kitaplar arasında 
düşünenler değiliz, açık havada, yürürken, dağları 
tırmanırken, dans ederken düşünmek bizim 
alışkanlığımızdır.”  İyileştirirken, kötüleşirken, 
endişelenirken, taşkınken, paniklerken doğruyla 
iç içe olmak özgür ruhun farkındalığıdır. 
Gombrowicz’ın dediği gibi “yapaylığa mahkûm 
edildik, kendim olmama izin verilmedi, öyleyse 
yapacak şey yapaylığın bilincine varmak ve bu 
maskeli itiraf etmek.”

Jean Baudrillard’la yol alırsak; yenileşmenin 
sırrı belki de kendimizle sınırlı değil. Sırrımız, 
“ötekinin gittiği yere gitmektir; kendi kendine 
düşlemek değil, ötekilerin düşlediğini düşlemektir; 
kendi başına inanmak değil, inanlarla inanmaktır, 
beklenmeyen varlığın yabancı biçimiyle 
birleşmektir.”

Er geç her canlının kalbi yumuşar, zihni atılım 
yapar, ufuklara yüzünü döner, aydınlığa sarılır. 
Bunun için bir şeyleri olmalı insanın. Mesela bir 
gökyüzüsü olmalı insanın, ay ve güneşin adaletine 
bakmalı, yeniden doğuşu gözlemlemeli, buluttaki 
sınırsız özgürlüğü duymalı, uzayıp giden mavideki 
tevazuyu hissetmeli. Sevecek bir hayatı olmalı 
insanın ya da sevebileceği hayata yol almalı.

Tüm zamanımız yaşamdan tecrit edilerek 
tükenmemeli. Dünya ile sahici bir iletişim için 
doğru adımlar atmalı. 

Unutma, çürüyen her şey aleyhimize ilerler!

Yararlanılan Kaynaklar:
Siyah Deri Beyaz Maskeler (F. Fanon)
Kötülüğün Şefaflığı (Jean Baudrillard)
Aklın Serüveni ve İsyanı (Nietzsche)
Pieta (Acı) Filmi
İçimizdeki Yangın Filmi

Sulanan alanların artmasıyla 
tarımsal üretimde elektrik 

kullanımı arttı
‘Ülkemizde seracılık ve 

hayvancılığın gelişmesi, sulanan 
alanların artmasıyla tarımsal 
üretimde elektrik kullanımı 
arttı’ ifadelerini kullanan Yiğit, 
‘’Enerji Piyasası Düzenleme 
Kurumu (EPDK) verilerine 
göre, 2024 Haziran ayı itibarıyla 
tarımsal sulama abone grubu için 
elektrik birim fiyatı 256,46 kuruş. 
EPDK tarafından; enerji üretim 
maliyetlerinde yaşanan artış 
nedeniyle nihai elektrik perakende 
satış fiyatlarında yüzde 38 artış 

yapıldığını açıklandı. 1 Temmuz 
tarihinden itibaren geçerli olmak 
üzere, elektrik fiyatlarında, mesken 
abone grubu için yüzde 38, tarımsal 
faaliyetler abone grubu için yüzde 
30, kamu ve özel hizmetler sektörü 
abone grubunun düşük kademesi 
için yüzde 38 ve yüksek kademesi 
için yüzde 20 oranında artış oldu’’ 
ifadelerini kullandı. 

Çiftçilerimiz artan su ve 
elektrik bedellerini 

ödemekte zorlanıyor
Yiğit, ‘’Bu yıl hava sıcaklıkları 

normallerin üzerinde seyrediyor, 
çoğu il ve ilçelerde ekstrem 
sıcaklıklar gerçekleşiyor. Aşırı 

sıcaklar, bu aylarda ekili ve dikili 
sulanan tüm ürünlerde sulama 
ihtiyacını artırdı. Çiftçilerimiz artan 
su ve elektrik bedellerini ödemekte 
zorlanıyor. Hal böyle iken, elektrik 
fiyatlarında yapılacak yüzde 30 
oranındaki artış, sulanan ürünlerde 
maliyetleri daha fazla artıracak, 
üretimde sürdürülebilirlik riske 
girecek’’ uyarısında bulundu. 

Yüzde 30’luk 
zam geri çekilmeli

Gıda güvencesinin sağlanması 
ve korunması için tarıma pozitif 
ayrımcılık yapılması gerektiğinin 
hiçbir zaman unutulmaması 
gerektiğini kaydeden Başkan 

Yiğit, ‘’Bu ülkede tarım ve üretim 
olmazsa olmazlarımız arasında. 
Cefakâr ve vefakar çiftçimiz gece-
gündüz demeden üretiyor, emeğinin 
karşılığını alamayacağını bildiği 
halde çalışmaya devam ediyor. 
Ancak maliyetleri artışları öyle 
bir noktaya geldi ki çiftçilerin 
hiçbirinin bunun altından kalkacak 
gücü kalmadı. O nedenle tarımda 
maliyetlerin azaltılması ve üretimin 
sürdürülebilir kılınması bakımından 
tarımsal üretimde kullanılan 
elektrikte, 1 Temmuz tarihinden 
itibaren geçerli olan yüzde 30’luk 
zam geri çekilmeli’’ çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi 

Antep'te işinden dönen bir 
Suriyelinin bıçaklı saldırıya 
uğraması ve kentte yaşanan 
göçmen karşıtı gösterilerin 
ardından göçmenler sokağa 
çıkmama kararı aldı. Suriyeli 
esnafın yoğun olduğu İnönü 
Caddesi’nde bazı dükkanlar 
kepenklerini açmadı, açanlar ise 
tedirgin. Antep’te özellikle tekstil 
ve sanayi alanında on binlerce 
Suriyeli çalışıyor.

Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğü’ne bağlı polisler 
belirli bölgelerde önlem almaya 
çalışıyor. Ancak, Antep’in 
Nizip ilçesinde ve Cinderesi 
mahallelerinde Suriyelilere 
ait birçok iş yeri vatandaşlar 
tarafından taşlandı. Gazikent 
Mahallesi’nde bir Suriyelinin 
kullandığı aracın önü kesilerek 
camları kırıldı. Suriyeliler yaşanan 
bu olaylar sonrası şehirde görünür 
alanlardan ve parklardan uzak 
durmaya başladı.

Akkent Mahallesi’nde bir sitede 

Suriyelilerle ilgili çıkan tartışmada 
silah kullanıldı. Tartışmaya taraf 
olanlardan bazılarının “Bize 
zararları yok, niye karışıyorsunuz” 
derken diğer grubun Suriyelileri 
istemedikleri ve burada 
barındırılmaması gerektiğini 
savunduğu ifade edildi.

Valilikten, ‘Savaş başlasın’ 
videosu eski tarihli açıklaması

Bu arada 2021 yılında çekilen 
bir videonun dolaşıma sokulması 
üzerine Valilik’ten uyarı geldi. 

Gaziantep Valiliği, sosyal 
medyada yabancı bir uyruklu 
tarafından çekildiği iddia edilen 
‘Savaş başlasın’ içerikli ifadelerin 
yer aldığı videoya ilişkin açıklama 
yaptı Açıklamada, söz konusu 
videonun 2021 yılında çekildiği, 
şüphelinin o tarihte sınır dışı 
edildiği bildirildi.

Bazı sosyal medya hesaplarında, 
Gaziantep’te yabancı uyruklu bir 
kişinin ‘Savaş başlasın’ içerikli 
ifadelerinin yer aldığı videonun 
paylaşılmasının ardından 

valilikten açıklama yapıldı. 
Açıklamada, görüntülerin 2021 
yılında çekildiği ve görüntüdeki 
yabancı uyruklu kişinin sınır dışı 
edildiği belirtilerek, şu ifadelere 
yer verildi:  

“Bazı sosyal medya 
platformlarında bir yabancı 
uyruklu şahsın “Savaş başlasın” 
şeklinde ifadelerinin yer aldığı ve 
Gaziantep’te çekildiği düşünülen 
bir video servis edilerek 
vatandaşlarımız kin ve nefrete 
sevk edilmeye çalışılmaktadır. 
Söz konusu videonun eski olduğu 
ve 2021 yılında çekildiği emniyet 
güçlerimiz tarafından tespit 
edilmiştir. Konuşmayı yapan  
yabancı uyruklu şahsın ise o 
dönem ilimizde çalıştığı anlaşılmış 
ve emniyet güçleri tarafından 2021 
yılında göz altına alınarak sınır 
dışı edilmiştir. Vatandaşlarımızın 
yetkili kaynaklardan açıklanmayan 
hiçbir bilgiye itibar etmemeleri 
gerekmektedir. Kamuoyuna 
saygıyla duyurulur.” bianet

Antep’te Suriyeli mülteciler tedirgin

İktidarın katliamlar karşısında 
takındığı siyasi tavrı unutmak 

mümkün değil 
Karatay, ‘’Yıllarca katillerin ceza 

almaması için adeta seferber 
olan siyasi iktidarlar, Sivas 
katliamı davasının zamanaşımına 
uğratılması için elinden geleni 
yaparak, katillerin cezasız 
kalmasını sağladı. Sivas katliamı 
her ne kadar zamanaşımı 
üzerinden unutturulmak istense 
de, insanlığa karşı işlenen suçlarda 
zamanaşımı yok. Ne yaşadığımız 
katliamları, ne de iktidarın bu 
katliamlar karşısında takındığı 

siyasi tavrı unutmak mümkün 
değil’’ ifadelerine yer verdi. 

Sivas katliamını ve 
arkasındaki güçleri 

unutmadık, unutturmayacağız
KESK Dönem Sözcüsü 

İsmet Karatay, konuşmasını şu 
cümlelerle bitirdi: ‘’ İnsan hak 
ve özgürlüklerinden, eşitlikten, 
barıştan ve kardeşlikten yana 
olan herkesi, demokratik kitle 
örgütlerini ve siyasi partileri, 
bugün Sivas Madımak Oteli 
önünde ve ülkenin dört bir 
yanında Sivas katliamı başta 
olmak üzere, yaşadığımız tüm 

katliamları lanetlemeye ve gerici-
ırkçı saldırılar karşısında dimdik 
ayakta olduğumuzu göstermeye 
davet ediyoruz. Toplumsal 
barışı tehdit eden ve halkları 
düşmanlaştırmayı hedefleyen 
katliamlar, Anadolu’nun farklı 
renklerinin barış içinde bir arada 
yaşama isteğini asla kıramadı. 
İnsanlık, kendisine karşı işlenmiş 
suçları asla unutmamıştır ve 
unutmayacak. İnsanlığa karşı 
işlenmiş bir suç olan Sivas 
katliamını ve arkasındaki güçleri 
unutmadık, unutturmayacağız.’’ 
Haber Merkezi 

Israrla ayrımcı, tekçi, otoriter, ırkçı 
ve gerici politikalar sürdürülüyor

Karşılıksız çek sayısı arttı
Türkiye Bankalar Birliği Risk Merkezi 

verilerine göre Antep’te karşılıksız çek 
ve tutarındaki yükseliş, vatandaşın, 
firmaların ve işletmelerin ekonomik 
açıdan ne kadar zor günler geçirdiğini 
bir kez daha kanıtladı. 2023 yılının 
ilk 5 ayında bin 35 çekin karşılıksız 
çıktığı kentte bu yılın aynı döneminde 
karşılıksız çıkan çek tutarı bin 507 
artarak 2 bin 542’ye çıktı. 

2023 yılının ocak-mayıs dönemlerinde 
bin 354 karşılıksız çekin parasal tutarı 
348 milyon 982 iken bu sayı 2024 
yılının ocak-mayıs dönemlerinde 1 
milyar 385 milyon 930 bin lir artarak 
1 milyar 735 milyon 9912 bin liraya 
yükseldi. Karşılıksız çek ve tutarı 
bakımından ülke genelinde ilk 10 şehir 
ve Antep, Güneydoğu Anadolu Bölgesi 
içerisinde ise ilk sırada yer aldı. Haber 
Merkezi 

Karşılıksız 2 bin 542 Karşılıksız 2 bin 542 
çekin tutarı 1.7 milyarı aştıçekin tutarı 1.7 milyarı aştı

Ersin Atar; Şehitkamil 
Belediyesinin, Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi ile 
ilişkilerini yürütecek ve bu 
ilişkilerin etkin bir şekilde 
yönetilmesinden sorumlu olacak. 
Atar’ın, bu yeni görevle birlikte 
Şehitkamil Belediyesi ve Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi arasındaki 
ilişkilerin daha verimli ve etkin bir 
şekilde yönetilmesi bekleniyor.

Şehitkamil Belediye Başkanı 
Umut Yılmaz; Ersin Atar’ın; 
koordinasyon sağlamak, 
bilgilendirme yapmak, 
çalışmaların takibi, imar konuları, 
iletişimin güçlendirilmesi, 
temsiliyetin artırılması, 
gündem maddeleri, rapor ve 

destek, görüşme ve tanışma 
organizasyonu, bilgilendirme, 
çalışma ve destek konularında 
gibi konularda önemli çalışmalar 
yürüteceğini söyledi. Başkan 
Umut Yılmaz, Ersin Atar'ın yeni 
görevinin, Şehitkamil Belediyesi ve 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
arasındaki iş birliğini daha da 
güçlendireceğini ve belediyelerin 
ortak projelerinin daha etkin 
bir şekilde yürütülmesine katkı 
sağlayacağını ifade etti. Başkan 
Yılmaz, Ersin Atar’a yeni görevinde 
başarı diledi.

Ersin Atar, Şehitkamil Belediyesi 
ve Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi ile olan ilişkileri 
güçlendirmek ve koordinasyonu 

sağlamak amacıyla çeşitli 
çalışmalar yürütecek. Atar, 
Şehitkamil Belediye Başkanı’na, 
Büyükşehir Belediyesi’nde 
Şehitkamil ile ilgili gelişen konular, 
meclis gündemleri ve encümen 
gündemleri hakkında düzenli 
bilgi verecek. Ayrıca, Başkan’ın 
belirttiği projelerin Büyükşehir 
bünyesinde takibini sağlayacak ve 
imar konularında bilgilendirmeler 
yapacak. Şehitkamil Belediyesi 
ve Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nin ilgili bürokratları 
arasında iletişimi güçlendirmek 
ve işlemlerin hızlandırılmasını 
sağlamak amacıyla çalışacak Atar, 
Şehitkamil Belediye Başkanı’nın, 
Gaziantep Büyükşehir nezdinde 
temsiliyetini arttırmak için de 
gerekli çalışmaları yürütecek. Bu 
bağlamda Ersin Atar, gündem 
maddelerinin Büyükşehir 
Belediye Meclisi veya encümenine 
getirilmesi için de adımlar atacak. 
Bunun yanı sıra Büyükşehir 
meclis üyelerinin Şehitkamil 
Belediye Başkanı ile tanışmaları 
ve görüşmelerini organize edecek 
olan Atar, Gaziantep’teki diğer 
ilçelerle yapılabilecek işbirlikleri 
konusunda da raporlar sunacak. 
Bu çalışmalar, Belediye Başkanı’nın 
yönlendirmeleri doğrultusunda 
hayata geçirilecek.Haber Merkezi

İhracat beklentileri karşılamadı
Son 6 aydan beri mobilya fiyatlarının 

artmadığına dikkat çeken Gaziantep 
Mobilyacılar Odası Başkanı Ali Kutlu, 
ham madde fiyatlarında da bir durağanlık 
olduğunun altını çizdi. ‘’Durağan dönemde 
yapılan ihracat firmaların beklentilerini 
karşılamasa da gerek Orta Doğu gerek 
Afrika ve gerekse de Avrupa’ya ihracat 
devam ediyor. Ancak ihracatta yüzde 20 
oranında bir azalma olduğunu düşünüyoruz’’ 
dedi.  

Ekonomik sıkıntıları en 
az 3-4 ay daha yaşayacağız

Hükümetin uyguladığı ekonomik 
politikalar ve yüksek faiz oranlarından 
dolayı yılbaşından beri mobilya sektörün 
bir daralma yaşandığını ifade eden Kutlu, 
‘’Mobilya sektöründe yüzde 30-40 oranında 
bir daralmanın olduğunu söyleyebiliriz. 
Daralma olduğu için gerek ham madde 
gerekse de diğer girdilerin fiyatlarında 
anormal bir fiyat artışı yaşanmadı. Faiz 
oranları düşürülmediği sürece piyasaların 
açılacağını düşünmüyoruz. Faizlerin ise 
yılsonuna doğru düşeceğini düşünüyoruz. 
Ekonomik sıkıntıları en az 3-4 ay daha 
yaşayacağız’’ tespitini yaptı.

Sıkıntıları bir an önce 
atlatmayı umut ediyoruz

Kutlu, ‘’Yaz mevsimi mobilya sektörünün 
canlı olduğu dönemler. Şehrimizde 
de müşterilerimiz fiyatların değişime 
uğrayacağını hissettiği yaklaşık 5-6 ay önce 
mobilya ihtiyaçlarını giderdiler. Şimdi 
bu mobilyaların teslimatları yapılıyor. 
Bu sıkıntıları bir an önce atlatmayı umut 
ediyoruz ki piyasalarda bir canlılık olsun. 
Bu canlılıkta tüm sektörlerimize yansısın’’ 
ifadelerini kullandı.

Mobilyada üretim 
yüzde 30 geriledi

Mobilyada üretim kapasitesinin yüzde 
70 oranında olduğunu dile getiren Kutlu, 
üretimin yüzde 30 gerilediği söyledi. ‘’Tüm 
sektörlerde olan kayıt dışı çalışmanın bizim 
sektörümüzde yüzde 15-20 dolaylarında 
olduğunu düşünüyoruz. Ancak kayıt 
dışı ile mücadelede hükümetimizin 
başlatmış olduğu çalışmalarla bu sorunun 
çözüleceğini öngörüyoruz’’ şeklinde 
konuştu.

Makineleşme konusunda 
destek bekliyoruz

Ara eleman sorununun sürdüğünü 
kaydeden Gaziantep Mobilyacılar Odası 
Başkanı Ali Kutlu, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: ‘’Tüm işletmelerimizde maalesef 
eleman açığımız var. Meslek liselerinin ara 
eleman sorununun çözümüne bir nebze de 
olsa katkısı var ancak beklentilerimizin çok 
altında. Dolayısıyla ara eleman sıkıntısını 
makineleşmeye ile gidermeye çalışıyoruz. 
Bu konuda hükümetimizden destek 
bekliyoruz.’’ Haber Merkezi 

İhracat yüzde 20 düştü
üretimde ciddi düşüş var

Çiftçi tarladan uzaklaşacak
üretim daha da düşecek

Büyükşehir ile Şehitkamil Büyükşehir ile Şehitkamil 
arasında koordinatör atandıarasında koordinatör atandı


